
Élő közvetítés a székelyudvarhelyi tanács novemberi üléséről
2010. november 26. péntek, 11:59

  

14:20 Bunta bejelenti: "idén sem tud" eleget tenni személyre szoló meghívásnak, így nem vesz
részt a Cotroceni Palotában tartandó december elsejei ünnepségen. A tanácsülés
jó hangulatban zárul, a következő ülés vezetője Mike
Levente
. 

  

14:17 Péter Pál szerint a jelzett terület zöld terület és ellenzi a parkóló kialakítását.

  

14:12 Jakab Attila: a tervezett körforgalom jó, a Norada elé tervezett fekvőrendőr rossz.
Parkoló létrehozását javasolja a Kórház-negyed melletti részen fellelhető használatlan
területen.

  

14:10 Legyenek láthatók a kamerák felvételei a városháza honlapján - ötletel Balázs Árpád,
aki hozzáteszi ha kiderül, hogy a recsenyédi 
Gábor Dénes 
jogtalanul kapott személyazonossági igazolványt, akkor a lakosságnyílvántartó iroda vezetője "
monnyon le
". Szerinte a város köbiztonsága rossz. 

  

14:06 Bunta: a kamerák követése a rendőrség feladata, de egyelőre a rendőrség nem tartozik
a hivatal hatáskörébe, a viszony "használhatatlan". A polgármester szerint a kamerák
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hasznosak, várja az ötleteket.

  

14:04 Mi értelme van a köztéri kameráknak? - kérdezi a polgármestert Orbán Balázs.

  

14:01 A város első embere biztosítja a tanácsost, hogy megoldást talál ezekre az ügyekre,
egyeztet a kórház vezetőtanácsával. 
 

  

13:59 A polgármester válaszol az észrevételekre, majd Gálfi Árpád kap szót, aki a Városi
Kórház
ortopédiai osztályán uralkodó visszásságokra hívja fel a figyelmet. 
 

  

13:52 A különfélékben Mike Levente az urbanisztikai osztály működésével kapcsolatban
fogalmazta meg véleményét, szerinte nincs elég szakember és a felszereltség sem korszerű.
Az MPP-s tanácsos megemlíti a központban elhelyezett faládák zavaró "aspektusát" és a
Szentimre-Iskola utca közti szakasz aszfaltozását, valamint megjegyzi, hogy az eltűntetett járda
miatt az útszakasz baleset-veszélyes.
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  13:50 A különfélék előtt a tanácsülés elején elfogadott 15. pontban foglaltakat szavazták meg.Ennek értelmében a Városi Kórházban két új osztályt - vese és onkológia - hoznak létre, hogyaz intézmény megkapja a harmadik "rangot" . Elfogadják a tervezetet.   13:45 A 26/2010-es határozat, - Székelyudvarhely történelmi központjának promoválásávalkapcsolatos projekt - módosítása megtörtént, így a rátértek a 14. napirendi pontra, ami acsereháti lakások bérleti szerződéseinek meghosszabbítását és a bérleti díjak megállapítását a2011-re jelenti. Nem emelkednek a díjak - 15-1 arányban született döntés.  13:37 A tanácsosok a Raza Soarelui elnevezést Napsugárra változtatják.  13:34 Balázs Árpád javasolja, hogy a régi dülőnevek, utcanevek élvezzenek prioritást és aváros nagyjairól is lehetne utcákat elnevezni. Bunta ezt nem egy politikaikérdésnek tartja. Egy ezzel foglalkozó bizottság kinevezését szorgalmazza.  13:30 A szavazás döntetlen 8 igen, 8 tartózkodás. A következő napirendi pont az utcanévadás.  13:29 Jakab Attila nem tartja korrektnek, hogy nem egyeztetett a frakciók amozi-Palló-helyzetről a szünetben, hanem fenyegetőzés lett a vége.   13:25 Bunta nem ért ezzel egyet. Mike Levente szorgalmazza az épület technikai és jogihelyzetének tisztázását, a jövőbeni bonyodalmak elkerülése miatt.  13:23 Molnár Miklós egyetért a zöld párti tanácsossal és a döntés elnapolását javasolja.  13:22 Benedek Árpád Csaba: az átadási huzavona „elzárja" a pályázati utakat.  13:18 Folytatódik a tanácsülés. Jakab szerint a mozi átadása megelőzte az egyeztetést.  

  13:07 RMDSZ-es javaslatra ötperces szünet következik, hogy a kérdésben dűlőre jussanak.   13:04 Rákóczi Ferenc utcai mozi terem a város leltárába került, majd a termet a Palló ImreMűvészeti Líceum ügykezelésébe szeretnék helyezni. Bunta: sok pénzt kell még rákölteni, akihasználni akarja, az majd fizet. Az iskola bérbe hosszú távra nem adhatja. A szakbizottságok azinformáció hiányára hivatkozva nem bólintottak rá az előterjesztésre.  12:59 A Fások utcában egy 1 négyzetméteres terület is az Electrica Rt. tulajdonába kerül, azaza kilencedik napirendi pontban foglaltak is egyöntetűen elfogadták.  12:56 Gálfi megkapta az múltkori tanácsülésen felvetett kérdésekre a választ és kéri, hogyszavazzák meg a Strand utcában található 8 négyzetméteres terület és pumpa átadása azUrbana Rt.-nek. Ez így történik.  12:54 A történelmi egyházaknak kiutalt vissza nem térítendő támogatásokkal kapcsolatban ispozitív döntés született.  12:50 Molnár Miklós nehezményezi, hogy az egyes tanintézményekkel (Marin Preda) nemmegfelelő az együttműködés. Elfogadták az 5-ös napirendi pontban foglaltakat. Közben akövetkező, a Szászok Táborában építendő lakások határozattervezetét ismegszavazták.  12:48 Bunta egyeztetett az érintettekkel, mint megjegyezte jó hírei vannak: sikerülpénzösszeget elkülöníteni.  12:46 Jakab Attila felolvasta a Tamási Áron Gimnázium szülőbizottságának levelét, melybenkérik a városatyákat, hogy támogassák a „Gimi" felújítását.  12:44 Gyors döntés született: pozitívan bírálták el a csereháti szociális lakások megvalósításitanulmányát.  12:40 270 ezer lejt különítettek el a tanügyieknek a 2010-es költségvetésből. 16 igenszavazattal módosult a költségvetés.  12:36 A következő napirendi pont a Székelyudvarhelyi Sportért Alapítványnak szánt összegnövelése. A szakbizottságok elfogadták a határozattervezetet, de most is mint korábban Jakab Attilanem vesz részt a szavazáson. Átment az előterjesztés, a pénzt a futsal csapat kapja.   12:35 A RMDSZ nyolc tanácsosa egyetért Gergellyel, az emelés ellen vannak. A 15 százalékosáremelés mellett szintén nyolcan voksoltak, így az előterjesztés nem ment át.  12:31 Gergely László elégedett a szolgáltatással, de nem tartja indokoltnak az emelést.  12:28 Az első napirendi pont az ivóvíz árának növelése. A határozat tervezet szerint avízművek 25 százalékban állapította ezt meg általánosan, de a polgármester szerint agazdasági helyzet csak  15 százalékot diktál.  12:23 Incze Csongor felháborodását fejezi ki a szennylappal kapcsolatban. Rágalmazásnaknevezi a vele kapcsolatban megjelent információkat. Arra is kíváncsi, hogyan kerültek ki ezekaz információk.  12:20 Bunta: az előzmények elbonyolítják a történetet. A polgármester kinevez egy bizottságot,aminek feladata kivizsgálni a helyzetet.  12:17 Gálfi Árpád napirend előtti felszólalásában a recsenyédi roma-probláma kapcsánmondta el észrevételeit, szerinte bethlenfalvi probléma lett belőle. Törvényes gyors megoldástszorgalmaz az MPP-s tanácsos.  12:14 Bunta: vádollak benneteket MPP-s tanácsosok, mert megtanultatok kérdésben ishazudni. Vádollak, mert beálltatok csicskásnak egy mögétek bújó ember mögé. Mondta a Mi azújság apropóján a polgármester, majd szennylapnak nevezte a kiadványt. Az előremegfogalmazott szöveget később közöljük.  12:10 Fancsali Kálmán az ülésvezető, a hiányzók: Incze Zoltán, Sebestyén Csaba, Szász Jenő.Kezdődik a tanácsülés.  12:05 Lassacskán érkeznek a tanácsosok a terembe, hamarosan megkeződik az ülés  Normal 0 21   false false false        MicrosoftInternetExplorer4  Rákóczi Ferenc utcai mozi terem a város leltárába került, majd a termet a Palló Imre MűvészetiLíceum ügykezelésébe helyezik.  
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